
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 17. januar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Hvordan vil ministeren sikre, at alle uddannelser med høj efterspørgsel bliver
undtaget for begrænsning af dobbeltuddannelse, som det f.eks. fremgår af ar-
tiklen ”Søren Pind lover kulegravning af loft over ingeniørdarlings”, Ingeniøren
den 11. januar 2017?
Se evt her: https://ing.dk/artikel/soeren-pind-lover-kulegravning-loft-ingenioer-
darlings-191798

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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